
„Monitoring „po warszawsku” nie zadziała”

  

Monitoring po warszawsku nie zadziała

  

Akademia Monitoringu Wizyjnego w artykule „Monitoring „po warszawsku” nie zadziała”
krytycznie odnosi się do badań przeprowadzonych na Uniwersytecie Warszawskim. Specjaliści
Akademii uważają, że nie można na ich podstawie wyciągać wniosków o skuteczności
miejskich systemów monitoringu wizyjnego.

  

W przeciwieństwie do badań brytyjskich, dr Paweł Waszkiewicz nie identyfikuje czynników,
które mogły wpłynąć na wyniki warszawskich badań. Zestawienie Warszawy z Częstochową
pokazuje, że miejskie systemy  monitoringu wizyjnego mogą się wyraźnie różnić pod względem 
skuteczności. Te różnice potwierdzają wnioski z brytyjskich badań - są czynniki, które  decydują
o skuteczności systemu monitoringu wizyjnego.

  

Ograniczenie badań tylko do dwóch kamer (dwóch obszarów dozoru) i tylko do jednego,
warszawskiego systemu CCTV, w opinii specjalistów Akademii, powoduje, że badania nie są
reprezentatywne dla systemów monitoringu wizyjnego w Polsce.
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